

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: METHAQ REAL ESTATE INVESTMENT Date: 05-08-2024 10:53:06 AM Subject: Disclosure of the shares of the statute of limitat</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: ميثاق للاستثمارات العقارية التاريخ: 05-08-2024 10:53:06 AM الموضوع: الافصاح عن اسهم وريديات التقادم لمساهمي الشركة</p>
<p>In accordance with the provisions of Article (5/B) of the Law on Government Ownership of Funds Subject to Limitation No. (35) of 1985, the names of the shareholders mentioned in the attached list have been published in the Official Gazette and whose contributions are subject to the statute of limitations after the expiry of the necessary legal period.</p>	<p>إستناداً لأحكام المادة (5/ب) من قانون تملك الحكومة للأموال التي يلحقها التقادم رقم (35) لسنة 1985 ، تم نشر أسماء المساهمين المذكورين في الكشف المرفق في الجريدة الرسمية والذين ينطبق على مساهمتهم قانون التقادم بعد إنقضاء المدة القانونية اللازمة .</p>
<p>01-08-2024</p>	<p>01-08-2024</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mohammad Malik Mohammad Saadeh</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mohammad Malik Mohammad Saadeh</p>